
Statutární město Děčín   

Z á p i s 

z  jednání komise sportovní, konané dne 10.09.2019,13:00 hodin, ZS Děčín  
Přítomni: 
Petr Toncar, DiS, Mgr. Jan Mareš, Robert Landa, Ing. Rostislav Donát, Ing. Tomáš Štěpánek 
a Ing. Igor Bayer. 
Omluveni: Lukáš Trnka, Mgr. Oldřich Kadlec 
Hosté: Jakub Houška, Mgr. Petr Látal, Bc. Jan Havlíček, Ing. Lukáš Vaníček 
 
Program: 
1/ Prezentace činnosti HC Děčín 
Předseda HC Děčín, z.s. přivítal přítomné členy komise sportovní a členy rady města, 
podrobně představil činnost a zaměření HC Děčín, z.s., HC Grizzly Děčín s.r.o. a provoz ZS. 
Byla projednána otázka zajištění práce s dětmi a mládeží (kategorie od přípravky až po 
juniory), členská základna, odehraná utkání. 
Diskuse : 
- zajištění kvalitní trenérské činnosti, 
- spolupráce se ZŠ, MŠ, 
- akce pro veřejnost: kurzy bruslení pro děti – 981 účastníků, kurzy pro MŠ – zapojeno 3.422 
dětí, 
- hokejová mládež odehraje v roce 2019 celkem 340 utkání, kde se vystřídá více než 100 
mládežnických celků + další akce a soutěže i pro jiné kluby např.“ O Čokoládový puk“,  
- provoz zimního stadionu: tréninková činnost HC, ZŠ, MŠ, tréninky a soutěže SK Kraso 
Děčín, veřejné bruslení a nyní i MS Danceshock 2019. 
- v rámci II. NHL bylo odehráno 48 utkání za min. sezónu (7přátelských a 41 mistrovských)  
 
Závěr: předseda komise poděkoval za prezentaci a podrobné seznámení s činností klubu 
v oblasti práce s dětmi a mládeží, A týmem a s provozem ZS. Sportovní komise vyslovila 
požadavek na výbor HC Děčín, aby představili i záměry do budoucnosti se sportem i ZS. 
Sportovní komise vyslovila podporu pro další rozvoj činnosti a zvyšování úrovně kvality 
přípravy. Členové komise berou na vědomí. 
 
 
2/ Taneční MS DANCESHOCK 2019 – zástupci HC Děčín dále informovali komisi o přípravě 
MS, spolupráci na úkolech a požadavcích vzhledem k zajištění zakrytí ledové plochy na 
zimním stadionu, pronájmu zimního stadionu, zajištění šaten, stánků a celkového 
zabezpečení, které bylo projednáváno s paní Netíkovou, Taneční škola Freedom Ústí nad 
Labem, z.s. Dále probíhala diskuse k celkovému zajištění akce, k propagaci.  
Závěr: komise sportovní bere na vědomí  
 
3/ Informace k novému návrhu kritérii (dotace) – komise projednala výsledky podkladů 
z tabulek členské základny  jednotlivých klubu - dětská členská základna je jako výchozí. 
Byla stanovena možná část mimořádných dotací ještě v roce 2019 pro spolky na základě 
jednotlivých došlých tabulek členské základny z TJ, SK, spolků v oblasti sportu. Komise 
podporuje mimořádné žádosti, které lze podat v průběhu roku, na základě dalších akcí, 
soutěží, postupů apod.,tak jak jsou i průběžně podávány a řešeny na jednáních komise.   
Závěr: komise sportovní souhlasí, 7x ANO. 
 
4/ Došlá žádost o dotaci: 

Parkur klub Děčín, z.s., IČ:692 92 175, název projektu „Z-JUMPING FESTIVAL“, podpora 
reprezentace města v jezdeckých soutěžích, požadavek: 20.000,00 Kč. 
Závěr: komise sportovní po projednání doporučuje: 10.000,00 Kč, hlasování 7x ANO. 
 



5/ Různé: 
 
a/ Tyršův Děčín, stručné zhodnocení akce ve sportu i kultuře informace od jednotlivých 
organizátorů aktivit, navýšení účasti sportovních klubů, účast sportovců. 
Závěr: zaslat koordinátorovi akce zpětnou vazbu od jednotlivých účastníků, spolu-
organizátorů akce Tyršův Děčín. 

 
b/ Vyhlášení ankety „Nejúspěšnější sportovci statutárního města Děčín roku 2019“ – 
projednání a návrh kritérií k vyhodnocení sportovců za rok 2019. Ocenění nejen za MČR, ME 
a MS, ale dalších nejvyšších umístění vrcholových soutěží. 
Závěr: komise sportovní projednala vyhlášení ankety a formy hodnocení u jednotlivých 
vybraných sportovních kategorii. Tělovýchovné jednoty, sportovní kluby i jednotlivci zašlou 
výsledky své sportovní činnosti  za rok 2019 do 31.10.2019 na OSK, hlasování 7x ANO. 
 

c) Informace o příštím zasedání komise:  1.10.2019, 13:00 hodin, FK Junior Děčín. 
 
 
Zapsala: Kapicová Soňa v.r.     Petr Toncar, DiS v.r. 
V Děčíně  dne  25.09.2019     předseda komise sportovní 


